
BLIC 

JOŠ SE NE ZNA DA LI ĆE LUKA BEOGRAD TUŽITI SUBOTIĆA 

Delta i Večernje novosti negiraju Canetove tvrdnje 
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Srpska kompanija Delta holding negirala je danas da je imala bilo kakve zajednicke 

investicije sa biznismenom Stankom Subotićem, koji je osumnjičen za šverc cigareta. 

 

 

Kako se navodi u saopštnju, Delta holding, čiji je vlasnik Miroslav Mišković, "u potpunosti demantuje sve 

tvrdnje koje je Subotić izneo sinoć u emisiji 'Intervju s Jugoslavom Ćosićem' na Televiziji B92". 

Stanko Subotić je u telefonskom uključenju u tu emisiju rekao da su Miroslav Mišković i Milan Beko 

njegovim parama kupili Večernje novosti i Luku "Beograd", kao i da ga sada napadaju jer ne žele da mu 

vrate 50 miliona evra. 

Delta holding je naveo da nikada nije imao zajedničke investicije sa Stankom Subotićem, ističući da je 

najmanje tačno da se kod njega finansijski zaduživao. 

Dodaje se da u Delti očekuju da će nadležne državne institucije efikasno reagovati i pružiti pravnu zaštitu 

domaćim kompanijama koje savesno posluju poštujući zakon i dosledno primenjuju domaće i 

međunarodne standarde poslovanja. 

  

Uprava "Novosti": U "Novostima" nema kapitala Subotića 

Uprava Kompanije Novosti saopštila je danas da u kapitalu "Novosti" nema novca Stanka Subotića. 

"Zajednički interes Vaca i Stanka Subotića u pogledu sticanja vlasništva nad "Novostima" našoj javnosti 

je dobro poznat, kao što je već objavljivano u drugim medijima, dok će konačnu reč u tome imati nadležni 

organi Republike Srbije", piše u saopštenju Uprave Kompanije Novosti. 

http://www.blic.rs/Vesti/Hronika/181060/Delta-i-Vecernje-novosti-negiraju-Canetove-tvrdnje/komentari


Uređivački Kolegijum "Večernjih novosti" je u odvojenom saopštenju istakao da je zadužen za uređivanje 

novina, bez obzira ko je vlasnik i da im je najvažnije da slobodno, po svom odabiru, profesionalnim 

kriterijumima, etičkim načelima, političkom opredeljenju prave novine. 

U saopštenju uređivačkog kolegijuma se ističe da će i dalje, bez obzira na pritiske, političke i ekonomske, 

kao i na nesređenost i haotičnost u medijskom prostoru, nastaviti da maksimalno odgovorno i 

profesionalno radi teški novinarski posao.  

  

Vac: Novac za "Novosti" obezbeđen sa računa u Nemačkoj 

Nemačka medijska grupa Vac (WAZ) saopštila je danas da novac za kupovinu 

većinskog paketa u kompaniji "Novosti" potiče isključivo sa računa tog nemačkog 

koncerna. 

Vac u saopštenju navodi da je "iskoristio mogućnost za kupovinu više od 60 odsto 

udela u 'Novostima'". 

"Novac je podignut isključivo sa nemačkih računa kompanije Vac. U ovom trenutku 

čekamo dozvolu od antimonopolske komisije (u Srbiji)", navodi se u saopštenju 

nemačke kompanije Vac dostavljenom agenciji Beta. 

 

Još se ne zna da li će Luka Beograd tužiti Caneta 

Predsednik Skupštine akcionara "Luke Beograd" Nenad Popović izjavio je danas Tanjugu da zasad ne 

zna da li će ta kompanija zatražiti pravnu zaštitu zbog optužbi biznismena Stanka Subotića Canet koje je 

izneo u telefonskoj izjavi u emisiji B92.  

"U ovom momentu 'Luka Beograd' je dala saopštenje i videćemo da li je potrebno nešto raditi, ali u ovom 

momentu ne znamo tačno. Prosto, ne osećamo se odgovornim da odgovaramo na netačne insinuacije i 

tvrdnje jednog lica koje se nalazi na poternici i koje u ovoj državi treba da krivično odgovara, to jest pred 

sudom za nešto što mu se stavlja na teret", rekao je Popović. 

On je dodao da je "Luka Beograd" izašla sa demantijem Subotićevih navoda "da bi umirila svoje poslovne 

saradnike i radnike, u pogledu kredibilnosti i finansijskog poslovanja kompanije". 

Popović je rekao da je kupovina "Luke Beograd" finansirana iz kredita banaka, ali da ne može da kaže ko 

je vlasnik tog preduzeća. 

Na pitanje da li se zna tačna struktura vlasništva u tom preduzeću, on je odgovorio da je to poznato svim 

organima države koji imaju prava po zakonu da takve činjenice znaju. 

"Vlasništvo se može utvrditi na tri načina. Jedan je transakcija novca preko banaka, drugi je da propisi 

banaka nalažu da banke moraju da znaju sve do poslednjeg vlasnika fizičkog lica svake firme čije račune 

imaju i treće da kod svakog podnošenja zahteva za odobravanje koncentracije Komisija za zaštitu 

konkurencije zahteva otkrivanje podataka", rekao je Popović. 

"Ali, ti su podaci zaštićeni kao tajni, znači njihova tajnost je zaštićena i bankarskim Zakonom i Zakonom o 

zaštitu konkurencije", napomenuo je on. 



 

Preduzeće "Luka Beograd" privatizovano je, inače, na osnovu Zakona o svojinskoj transformaciji 1998. 

godine. Nakon sprovedenog prvog kruga svojinske transformacije, Akcijski fond je posedovao 30,88 

odsto akcija, Fond PIO 10 odsto, dok je preostalih 59,12 odsto bilo u vlasništvu malih akcionara. 

Posle uspešne objave preuzimanja, luskemburški investicioni fond "Vordfin" poseduje 93,63 odsto 

kapitala "Luke Beograd", dok je kod malih akcionara preostalo 6,37 odsto akcija. 

U izveštaju o toj transakciji, koji je ranije objavio Savet za borbu protiv korupcije, navodi se da su 

prodajom državnog paketa u preduzeću "Luka" Beograd oštećeni država i mali akcionari. 

Savet je, prvi i jedini, do sada objavio i strukturalnu šemu vlasništva, po kojoj su Milan Beko i Miroslav 

Mišković većinski vlasnici "Luke Beograd". 

  

Vordfin: Mi smo većinski vlasnici Luke Beograd 

Kompanija Vordfin (Wordfina S.A) iz Luksemburga saopstila je danas, povodom 

izjave biznismena Stanka Subotića za TV B92, da je ona većinski vlasnik Luke 

Beograd i da ima kontrolu nad 93,645 procenata ukupno emitovanih akcija te 

kompanije. "Želimo da upoznamo javnost, poslovne partnere i finansijske 

institucije sa kojima sarađujemo, da su neistinite tvrdnje koje zajednički javno iznose 

gospodin Stanko Subotić i TV B92, jer mi sa dotičnim gospodinom ili sa njegovim 

firmama nikada nismo poslovno sarađivali", piše u saopštenju Vordfina. 

"Jedini finansijski partner Vordfina prilikom sticanja akcija Luke Beograd bila je Hypo 

Alpe-Adria-Bank International AG iz Klagenfurta. Ukupan iznos finansiranja je 40,11 

miliona evra i realizovan je u četiri tranše: 9,4 miliona 25. otobra 2005. godine, 2,46 

miliona 27. marta 2006. godine, 12,5 miliona evra 15. decembra 2006. godine i 

15,75 miliona 14. juna. 2007. godine. Svi navedeni krediti još uvek 

su u korišćenju", piše u saopštenju luksemburške kompanije. 

Vordfin ističe da je, kao kompanija iz EU, svakodnevno podređen strogoj zakonskoj 

regulativi za sprečavanje pranja novca i finansiranje terorizma. 

Ta kompanija izražava spremnost da sarađuju sa nadležnim organima u 

Srbiji u vezi sa svim zahtevima u vezi sa pokrenutim pitanjem. 

 


